
 

Følsomhet Intern (gul) 

 

REFERAT FRA UTVALGSMØTE 

HÅNDBALL 2023  
Dato:  26.09.2023 Sted: Sotra Arena, Kontoret 
Fremmøtte: Randi Mjøs Hordnes, Stian Mikkelborg, Siv Øye Carlsen og Daniel Helleren (Leder 

Sport) 
Ikke møtt:  
Meldt 

forfall: 
 

  
SAK NR. 

 
SAK 

 

 
ANSVARLIG 

/ 
UTFØRT AV 

1 Godkjenning av innkalling, saksliste og referat 

Ingen kommentar 

 

 
2 Orienterings saker  

2.1 Postbokser  

Randi har ryddet i postbokser. Aktive postbokser blir fremover:  

lederhandball@sotrask.no  

handballskole@sotrask.no  

Sportsliglederhandball@sotrask.no  

rekrutteringhandball@sotrask.no 

 

 

2.2  Søknader om gavemidler/ tilskudd  

 I de tilfeller hvor organisasjonsnummer må oppføres, skal det sø-

kes for hele håndballgruppen, og Leder Sport må informeres.   

Søkt midler hos Equinor, OBOS og SPV – Hjertebank m.fl. 

Hoved-  

utvalget  

3 Økonomi  
3.1 Kontraktsarbeid: Det er kommet på plass kontrakter til trenere og 

spillere i klubben på dame og herre siden. Det er også ansatt en 

sportslig ansvarlig som skal avhjelpe leder håndball og trener 

veileder i håndballgruppen. Vi har nå og ansatt trener til G2012 og 

J2011. I tillegg har vi engasjert en dommer utvikler. 

 

3.2 Ønske om å ha fast økonomimøte i forkant av møte i Hovedstyret  
4 Klubbhuset  

4.1 Klubbhuset  

Arbeidet med Klubbhuset er godt i gang og første utkast er sendt 

inn. 

Det jobbes med områdene:  

- Klubbdrift  

- Sport  

- Rekruttering  

- Dommer  

- Frivillighet/Arrangement  

 

 

5 Dommerarbeid  
5.1 Dommerarbeid  

Har engasjert Espen Nilsen som dommerveileder i klubben. Vi har 

meldt opp 27 ungdommer til dommer 1 kurs, og skal gjennomføre 
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et DBH i høst. I tillegg oppfordrer vi alle dommer 1 til å melde seg 

inn i utviklingsgruppe 3-c på spond (AQMTH, gruppelenke). Dette 

er et nytt tiltak fra regionen og er gratis for alle dommer 1.  
6 Sportsplan  

Nyansatt Sportslig ansvarlig skal revidere denne sammen med ut-

valg sport. Bør komme innspill fra trenere til revidering. Vi skal til 

Stord cup neste år, som det står i sportsplanen. Dette vil gjennomfø-

res av arrangement komiteen.  

 

 

Sportslig 

utvalg 

 

 

6.1 Learn håndball – Skal avklare om vi skal fortsette dette abonne-

mentet. Utviklingsapp for trenere på yngre lag. 

 

7 Saker til hovedutvalg  
 Fremover må vi forberede saker til hovedstyret som angår 

hovedutvalget.   

Hoved-utval-

get  

  
8 Intranett tilgang  

 Ønsker at Marianne Skarholm og Vidar Sæter skal få tilgang til 

Plandisc og håndballgruppen sin internettside. 

Daniel 

Helleren 

9 Lederkurs for ungdom  

 Vi ønsker å sende 4 ungdommer på lederkurs for ungdom. Dette 

koster 1500 per deltager. Vi ønsker at disse ungdommene også skal 

ta del i håndballgruppens ungdomsutvalg.  

 

10 Lisens  

 Alle landsdekkende serier krever lisens. Dette gjelder per dato 2. 

div. herrer, Bring og Lerøy. I utgangspunktet dekker hovedutvalget 

1 lisens per lag.  

 

11 Trenerseminar  

 Klubben ønsker å sende 15 stk. trenere på trenerseminar i 

forbindelse med gjensidige cup. Vi betaler for seminaret 100 kr, 

hvis noen ønsker kampbillett betales denne selv. Alle får igjen 

trenerseminaret over utleggsrefusjon. 

 

12 Ny leverandør av klær og utstyr  

 Alt av drakter, utstyr og baller skal kjøpes via nettsiden og Torshov.  

13 Bortedrakter  

 Håndballutvalget har i budsjett at dame og herrelag får bortedrakter 

til alle spillerne, Lerøy og Bring får draktsett til laget. Andre lag må 

benytte vester eller søke midler for å kjøpe bortedrakter til laget.  

 

14 Leder sport slutter 17. november i sotra sportsklubb. Det ble vedtatt 

i hovedstyret at denne stillingen ikke skal erstattes, men at de skal 

ansette en på Marked/Sponsor istedenfor. Dette for å avhjelpe 

klubbens økonomi. Styret i håndballgruppen var delvis uenig i dette 

og ønsket ikke dette. 

 

div Gi innspill til saker dere vil ha med på møtene.  

 Neste møte er 24 oktober  
 


